
Oru Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll 

Koosolek 26.02.2025. 

Algus:18:05 / Lõppes; 19:30 

Asukoht: Oru Põhikool, Oru küla, Kose vald, 75103, Harjumaa 

Koosolekul osalesid hoolekogu liikmed: 

1. Katrin Kulderknup – lastevanemate esindaja  

2. Elinor Toming  - lastevanemate esindaja 

3. Olavi Randorg – lastevanemate esindaja, hoolekogu esimees  

4. Siim Pohlak – Kose Vallavolikogu esindaja  

5. Kristjan Relvik - lastevanemate esindaja 

6. Etlin Ormak – lastevanemate esindaja 

7. Aive Aun - lastevanemate esindaja / vilistlaste esindaja 

8. Marika Mae – õpetajate esindaja 

Koosolekult puudusid: Veljo Konnimois, Haiti Jürmann, Katriin Randorg ja Itti Heiti Saggor 

Koosolekul osales ka Oru Põhikooli direktor Mare Vogt. 

Päevakorra punktid: 

1. Ülevaade Kosele loodud tugiteenuste vastusest hoolekogule.  

2. Oru Põhikooli õppekava heakskiitmine ja/või parandamine 

3. Muud küsimused koolis toimuvaga 

4. Kooli renoveeritud ventilatsioonisüsteemi hetkeseis, millised on arengud ning õpilaste 

turvaline koolitee 

5. Jooksvad teemad - suusaradade hooldusmasin 

 

1.  Kosele loodud tugiteenuste kättesaadavus.  

Hoolekogu ja õpetajate hinnangul ei ole praegune süsteem rahuldav, kuna Oru 

Põhikooli õpilastele ei ole vajalikud tugiteenused kättesaadavad. Õpilased peavad ise 

minema tundide ajast või siis pärast tunde Kosele abi saama raisates ebamõistlikult 

palju aega. Hoolekogu tegi koolijuhile ettepaneku arutada teemat teiste Kose valla 

koolijuhtidega, et selgitada välja, kas samasuguseid probleeme on täheldatud ka 

mujal. Kui vastav info on olemas, saab selle põhjal edasised tegevused planeerida.  

 

2. Oru Põhikooli õppekava heakskiitmine ja/või parandamine 

Õppekavasse tehakse väikesed parandused, lisatakse hoolekogu poolt tehtud 

ettepanekuna esitatud muudatused. Hoolekogu andis õppekavale heakskiidu. 

 

3. Muud küsimused koolis toimuvaga 

• Koolis toimus Valentinipäeva ball 7.-9. klasside õpilastele. Suur tänu ja kummardus 

Katriinile ja tema usinale korraldusmeeskonnale. Aitäh tantsuõpetaja Mathias 

Kermesele, ansamblile Ring ja loomulikult pidulistele.  



• Eesti Vabariigi 107. aastapäeva aktus Oru Põhikoolis. 

• Tulemas on Playbox, kus õpilased jäljendavad kuulsaid ansambleid ja staare. 

 

4. Kooli renoveeritud ventilatsioonisüsteemi hetkeseis – millised on arengud ning õpilaste 
turvaline koolitee 

 
Ventilatsioon 

• Kose halduselt saadud info kohaselt ei ole võimalik midagi kuskilt juurde kee-
rata ehk ventilatsioonisüsteemi  seadistusi parandada. Ehitusnõunik ( ehitusjä-
relvalve ) kinnitas, et garantii kestab veel üle aasta ning  garantiinõue esita-
takse. 

• Selgitatakse välja kas ehitaja ehitas vastavalt projektile, kas projekt koostati va-
lesti, või oli projekti jaoks antud sisendandmed (õpilaste max. arv klassis jne) 
valed,  või kärbiti ehituse käigus kulusid kuskilt, kus seda tegema ei oleks pida-
nud. 

• Kindel on see, et ventilatsioonisüsteemiga on midagi valesti, sest probleemid 
on ka energiakuluga, mis kõige halvemal juhul võib tuua vallale kaasa täiendava 
toetusrahade tagasinõude, sest kahjuks ei ole projektis lahkelt lubatud ees-
märke saavutatud ning veebruaris peaks olema kontroll. 

 
Uue kauplusega seotud küsimused 

• Tänane seis on selline, et Kose vald püüab Transpordiametiga siiski kokkulep-
pele saada, aga hetkel häid uudiseid veel ei ole.  

• Liikluskorralduse muudatused on hädavajalikud. 
 

5. Jooksvad muud teemad 

• Hommikusöök koolis - kõik toimib, ehk kõik soovijad, saavad süüa. Ükski õpetaja ei 

pahanda kui õpilane hilineb tundi paar minutit söömise tõttu.  

• Suusatamisest ja suusaraja hooldusmasinast –  

o Hoolekogu tegi ettepaneku, et kui lumi tuleb, võiks kohe hakata suusatama, 

mitte oodata jaanuari algust, kuna kaks viimast aastat on näidanud, et 

jaanuaris lund ei ole.  

o Suusaraja hooldusmasinast palus hoolekogu pilte ja mõõte, et saada aru 

milline veok peaks/võiks masinat vedada. 

o Seejärel saaks aru, kas Oru külas oleks entusiasti, kes saaks aidata koolil 

suusaradaasid hooldada. 

o Alternatiivne lahendus on teha koostööd Kose Spordimaja juhiga, kes aitab 

organiseerida suusaraja masina radu tegema ning hooldama. 

 

Uut koosoleku aeg kokku ei lepitud. Ootame koolijuhi tagasisidet pärast vestlusi teiste 

kooljuhtidega. 

 

 

Olavi Randorg  

koosoleku juhataja ja protokollis / Hoolekogu esimees 



--------------------------- 

allkirjastatud digitaalselt  


